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Seniorenadviesraad – SAR Bilzen 

Betreft: Uitnodiging Raad van Bestuur 

Datum: Vrijdag 05/05/2023 om 14u30 

Locatie: De Wijzer, Eikenlaan 24, 3740 Bilzen 

Aanwezig Bart Brepoels, Berto Vanbrabant, Cassie Collings, Geert Koninckx, Goddie De Smet, Guido 

Castermans, Guido Cleuren, Johan Moesen, Josiane Voets, Leentje Govaers, Lorry Stulens, 

Moritz Blomme, Rik Bosmans, Roger Giegas 

Verontschuldigd Alice Nijssen, Els De Munck , Ernestine  Smets, Marie Jeanne Marting, Marcel Moors, 

Maria Rasking, Marleen Simons, Mathieu Meesters, Michelle Vangeloven, Robert Stulens, 

Veerle Nelissen, Willy Moermans 

Afwezig  Christel Vanbeckbergen, Marina Barzeele, Pierre Baerten, Yvon Vanheusden, Willy Meers, 

 

Agenda: 

− Welkomstwoord  

− Goedkeuring verslag 3 maart 2023 

− Briefwisseling 

• Nieuwsbrieven Vlaamse ouderenraad 

• Actueel: mooie tekst op voorpagina. 

• Bankautomaten: soms gebeurt dit op initiatief van de gemeente. Petitie Vlaamse 

ouderenraad op https://www.vlaamse-ouderenraad.be/actualiteit/levenslang-

leren-digitale-inclusie/petitie-sos-cash-pleit-voor-meer-geldautomaten  

• Medewerking brochure ouderenbeleidsparticipatie.  

− Terugkoppeling infosessie fusie (40 deelnemers) 

• welkom door de schepenen + toelichting van aanbod per gemeente  

• uitleg over fusie en vragen  

• Thematafels: wat loopt er goed/wat kan betere over de thema’s aanbod-

communicatie-vrijwilligerswerk/participatie uitleg over de thema's  

• Er lijkt weinig aandacht te zijn voor de fusie. Leeft niet bij de mensen? 

• Beide postcodes 3740 en 3730 zouden behouden blijven.  

Over het algemeen goed verlopen. Er werd aan de thematafels heel wat inbreng gedaan. 

https://www.vlaamse-ouderenraad.be/actualiteit/levenslang-leren-digitale-inclusie/petitie-sos-cash-pleit-voor-meer-geldautomaten
https://www.vlaamse-ouderenraad.be/actualiteit/levenslang-leren-digitale-inclusie/petitie-sos-cash-pleit-voor-meer-geldautomaten
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− Project ‘bepaal je eigen verhaal’ 

Met de campagne 'Bepaal je eigen verhaal' geeft de Vlaamse Ouderenraad de huidige en 

toekomstige generatie gebruikers van de ouderenzorg een megafoon. "Want zij moéten 

een stem krijgen in dit debat", klinkt het. Vandaag strookt de ouderenzorg vaak niet met de 

wensen en verwachtingen van ouderen zelf.  

De ouderenzorg sluit de dag van vandaag onvoldoende aan bij hoe zestigplussers hun 

levensverhaal voor ogen hebben." Dat moet anders volgens de Vlaamse Ouderenraad: "De 

ouderenzorg moet hertekend worden. En dat moet gebeuren, samen met de mensen waar 

het om gaat." 

De Vlaamse Ouderenraad lanceert www.bepaaljeverhaal.be  . Die website is het centrale 

platform van de campagne. Ouderen kunnen er een vragenlijst invullen om hun eigen 

verwachtingen mee te geven. "Hoe staan zij bijvoorbeeld tegenover hulp vragen aan hun 

kinderen, of aan hun buren? Wat denken ze van zorgrobots en andere zorgtechnologie in 

hun leven? En er wordt veel gesproken over cohousen met generatiegenoten, maar hoe 

kijken zij daar zelf naar?" De campagnewebsite bevat bovendien een ideeënmuur waar 

ouderen zelf heel concrete voorstellen kunnen doen die de verandering in gang kunnen 

zetten. 

 

Maar ook wij kunnen hieraan meewerken en gaan ons eigen denkmoment organiseren. 

Hierbij gaan we samen in gesprek over prangende vragen over de ouderenzorg. We 

nodigen hiervoor de deelnemers van de werkgroepen ‘kwaliteit’ en ‘actief ouder worden’ 

uit.  

Dinsdag 23 mei van 14 tot 16u30 met de werkgroepen AOW en kwaliteit. 

 

− Nieuw dorpsrestaurant 

N.a.v de buurtanalyse in Rosmeer zijn we met een groep buurtbewoners in gesprek gegaan over de 

noden op vlak van ontmoeting. Een dorpsrestaurant in Rosmeer zou tegemoetkomen aan deze 

noden. Om de inwoners van Rosmeer maximaal te prikkelen voor dit nieuwe concept zal er tijdens 

de week van verbondenheid een éénmalige avondeditie van het dorpsrestaurant georganiseerd 

worden (conform opstart Grote-Spouwen). Vervolgens zal er vanaf september 2023 op 

tweewekelijkse basis een dorpsrestaurant georganiseerd op vrijdag.  

Om de opstart in Rosmeer met de huidige personeelsbezetting te realiseren, zal het dorpsrestaurant 

in Munsterbilzen vanaf september ook tweewekelijks doorgaan.  Onderstaand overzicht toont het 

verminderd aantal bezoekers in Munsterbilzen in vergelijking met de andere locaties.  

 

http://www.bepaaljeverhaal.be/
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− Seniorenfeest 

Maa. 5 en din. 6 juni 

Om 14 uur (deuren open om 13.30 uur) CC De Kimpel 

Op het programma staan optredens van Clown Rocky, Showballet Showcase, accordeonist 

Johnny Clarysse, Alfredo Beautour en Wendy van Wanten. 

Tickets kosten 9 euro (inclusief taart en koffie) en zijn vanaf maandag 15 mei te koop in 

LDC De Wijzer tijdens de openingsuren. 

− Energiehuis 

De rol van het Energiehuis wordt de laatste jaren omvangrijker en belangrijker. Men kan 

voor steeds meer onderwerpen, informatie en diensten bij hen terecht. Ook de doelgroep 

breidt zich uit. Ook voor senioren kan het Energiehuis nuttig zijn. Een groot deel van het 

takenpakket van het Energiehuis vindt je ook terug op de overkoepelende website met de 

contactgegevens van het Energiehuis in Limburg. Je kunt ook de nieuwe folder raadplegen: 

‘Je weet het écht beter met het Energiehuis’  

https://mijnenergiehuis.be/sites/default/files/2023-02/Brochure_Energiehuis_web.pdf . 

 

Website https://mijnenergiehuis.be/  

 

− Gele doos 

Tijdens de AV hebben we een enthousiaste uiteenzetting gekregen over het 

gebruik/werking van de Gele Doos. 

Toch worden hier vanuit verschillende hoeken kritische bemerkingen over geformuleerd. In 

sommige gemeenten wordt de Gele doos zelfs alweer afgevoerd.  

− Er wordt door de overheid, de wetenschap en de zorgsector heel veel geïnvesteerd 

in digitalisering van de zorg. Er bestaan verschillende online platformen, apps, 

enzovoort,  die inzetten op het optimaliseren van patiëntendossiers en op het 

verbeteren van de communicatie (tussen hulpverlener en patiënt enerzijds en 

tussen hulpverleners onderling anderzijds). Voorbeelden zijn mijngezondheid.be, 

nexuzhealth.be, de elektronische voorschriften, vitalink, ….    Deze systemen én het 

gebruik ervan kan zeker nog verbeteren. Daar zou in geïnvesteerd moeten worden 

ipv terug te grijpen naar een systeem op papier.  

− Zorgverleners stellen zich vragen bij het up-to-date houden van de documenten die 

in de gele doos bewaard worden. Vanaf het moment dat er ergens 1 medicijn 

verandert, of de dosis verandert, moet de reflex gemaakt worden om ook de 

https://mijnenergiehuis.be/sites/default/files/2023-02/Brochure_Energiehuis_web.pdf
https://mijnenergiehuis.be/
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papieren in de doos aan te passen. Is dit iets dat de patiënt zelf bijhoudt?  Of wordt 

er verwacht dat de zorgverlener dat doet?  

− Zorgverleners (huisartsen, apothekers, thuisverpleging, …)zijn niet altijd bereid om 

de extra bijkomende administratieve taken op te nemen. Ze geven nu al vaak aan 

dat ze veel tijd steken in allerhande registraties.     

− Het is nog niet bewezen dat de Gele doos haar effect en nut reeds heeft bewezen? 

Er zijn onvoldoende aanwijzingen dat de doos effectief correct gebruikt wordt en in 

noodgevallen ook haar nut heeft.   

Ook heeft dit alles een behoorlijke kostprijs (aankoop doos, drukwerk, communicatie,…).  

Dit alles in overweging genomen zullen we de Gele Doos op dit moment nog niet invoeren.  

− Terugkoppeling werkgroepen 

• Mobiliteit en veiligheid  

Zij hebben routes uittesten met speciale fietsen voor de dienst mobiliteit. Hier zijn 

wat ongenoegens uit gekomen. Leden van de werkgroep hebben heel wat tijd en 

enrgie besteed aan het uittesten en het formuleren van een duidelijk en 

onderbouwd advies. Toch komt hier weinig feedback op. Er wordt zeer beperkt 

rekening gehouden met het advies. Er wordt ons advies gevraagd, dan hadden we 

ook graag gezien dat er iets met de feedback gedaan wordt.  

Op verzoek van de adviesraad zal er een nota gemaakt worden in naam van de SAR 

om deze bemerkingen aan de betrokken dienst over te maken.  

• AOW: evaluatie Erfgoeddag 

Mooie opkomst van 100 personen. Jammer van het weer en bewegwijzering van de 

zoektocht die moedwillig vernield is.  

• Kwaliteit: Workshop bepaal je eigen verhaal.  

• Digitale inclusie: De groep heeft de webpagina van het LDC kritisch bekeken. Hieruit 

zijn heel wat opmerkingen gekomen die meteen aangepast werden.  

Daarnaast wordt er ook overkoepelend binnen de stad verder gewerkt aan dit 

thema. Zo wordt volgende week een projectaanvraag ingediend om nieuw en 

bijkomend materiaal aan te kopen, Digidak te kunnen inschakelen voor workshop 

en ondersteuning, werving en opleiding bijkomende vrijwilligers,… zodat we meer 

digitale ondersteuning op locatie kunnen aanbieden: alle dorpsrestaurants, 

buurthuis, inloophuis, LDC,… 
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• Redactie Sensor: deze groep is de voorbije weken hard bezig geweest met het 

schrijven van artikels. Deze gaat binnenkort in opmaak. Deze zal half juni verstuurd 

worden.  

− Rondvraag/varia  

• Aanwezigheid van vertegenwoordiging serviceflats? Hoe zit dat? Opnemen in 

volgend reglement? Verantwoordelijke van ‘De Seniorie’ kan uitgenodigd worden 

bij de volgende keer. De andere serviceflats worden al vertegenwoordigd aangezien 

ze gekoppeld zijn aan een WZC? 

• Verdeling van de subsidies werden goedgekeurd door het schepencollege. De 

vorderingsformulieren zullen verstuurd worden.  

• Bertho: weg Heesveld ziet er nog slecht uit na trekken van leidingen. De schepen 

ligt toe dat de stad hierbij afhankelijk is van de netbeheerder die met veel 

onderaannemers werkt.  

• Stoepen in het centrum worden niet goed hersteld nadat er aan gewerkt is. 

• Lorry: parkeerstrook Wandeling is opgelost, deze is afgebroken. In De Weijerstraat 

komt dit er binnenkort ook aan.  

 

Volgende vergadering is vrijdag 2 juni 2023! 

 


